
ZÁPISNICA ZO ZASADNUTIA RADY ŠKOLY 

pri Základnej škole Šmeralova 25, 080 01 Prešov zo dňa 27. 06. 2023 

_________________________________________________________________  

Program zasadnutia:  

1. Otvorenie a privítanie 

2. Vyhodnotenie zápisu žiakov do 1. ročníka na školský rok 2023/2024 

3. Návrh pedagogicko-organizačného a materiálneho zabezpečenia školy v školskom roku 2023/2024, 

personálne obsadenie školy a počty žiakov v školskom roku 2023/2024  

4. Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích výsledkov v školskom roku 2022/2023  

5. Aktuálne problémy školy 

6. Diskusia - rôzne 

7. Uznesenie  

8. Záver  

Prítomní:  

Mgr. Martina Bryndzová  

Mgr. Adriana Tomičová  

JUDr. Maroš Handzo  

Lenka Stanková  

Alena Hajtolová  

PaedDr. Slávka Čorejová  

Ing. Svetlana Pavlovičová, MBA 

MUDr. Peter Bandura, PhD. 

Neprítomní, ospravedlnení:  

PhDr. Žaneta Langová, MBA  

Ing. Branko Benko, MBA  

Ing. Martina Kurucová  

 

 



K bodu 1 

Zasadnutie otvorila a viedla predsedníčka Rady školy Mgr. Martina Bryndzová, ktorá privítala 

prítomných členov rady školy /ďalej RŠ/.  

K bodu 2 

Riaditeľ školy Ľubomír Bodnár oboznámil prítomných s výsledkami zápisu do 1. ročníka. na 

školský rok 2023/2024. Zápis žiakov bol 1. 4. 2023. Informácie boli vopred zverejnené na webovej 

stránke školy, na stránke mesta Prešov a prostredníctvom metodických materiálov priamo doručených 

do materských škôl a na bilbordoch. Aj napriek tomu, že zápis bol v sobotu, účasť bola dobrá. Žiaci mali 

pripravený program, tvorivé dielne a workshopy. Zapísaných bolo celkovo 107 žiakov, z toho prijatých 

92 (dôvod: odklady, viacnásobné zápisy...). V školskom roku 2023/2024 bude otvorených 5 tried, z 

ktorých jedna trieda bude so všeobecným intelektovým nadaním. Čaká sa aj na usmernenie 

z Ministerstva školstva ohľadom tretej hodiny telesnej výchovy na školách. 

K bodu 3  

K návrhu pedagogicko-organizačného a materiálneho zabezpečenia školy v školskom roku 

2023/2024 sa vyjadril pán riaditeľ. Prítomným rozdal vytlačené návrhy pedagogicko-organizačného   a 

materiálneho zabezpečenia školy v školskom roku 2023/2024. Budúci školský rok bude jedna trieda 

3.ročníka na prvom stupni zrušená z kapacitných dôvodov, pričom žiaci budú rozdelení do ďalších tried 

3.ročníka. Na druhom stupni dôjde k navýšeniu o jednu triedu. Najčastejšie dochádza k zmene v počte 

žiakov, keď žiaci odchádzajú na bilingválne a osemročné gymnáziá. Personálne zabezpečenie závisí od 

počtu tried. Bude potrebné zabezpečiť učiteľov chémie. Pani Ing. Svetlana Pavlovičová, MBA sa pýtala 

na počet všetkých zamestnancov a počet zamestnancov v dôchodkovom veku. Zdôraznila citlivý prístup 

pri rozdeľovaní a spájaní žiakov. Budúci školský rok nedochádza k zmene školského vzdelávacieho 

programu. Menil by sa iba v prípade zmeny štátneho vzdelávacieho programu. 

K bodu 4 

Riaditeľ školy Ľubomír Bodnár oboznámil prítomných s výchovno-vzdelávacími výsledkami za 

školský rok 2022/2023. Poukázal na výborné umiestnenia žiakov našej školy na rôznych súťažiach,  

nielen okresných a krajských kôl, ale aj celoslovenských. Aj v testovaní žiakov 9.ročníka T-9 sa             ZŠ 

Šmeralova umiestnila na miestach nad celoslovenským priemerom. 

K bodu 5 

Najaktuálnejšou témou školy je zabezpečenie a financovanie učebníc. Menej žiakov sa hlási do 

tried pre mimoriadne nadaných žiakov, ako aj menšie percento úspešnosti psychologického vyšetrenia 

týchto žiakov. 

K bodu 6 

Pani Ing. Svetlana Pavlovičová, MBA odporučila vedúcej jedálne pani Hajtolovej, aby sme sa 

ako škola prihlásili do výzvy od mesta Prešov na zmodernizovanie školskej kuchyne alebo rekonštrukciu 

priestorov (elektrické rozvody, interiérové vybavenie, vzduchotechnika, klimatizácia...). Škola sa zapája 

do projektu Zelená trieda, kde pán riaditeľ vysvetlil bližšie informácie k danej problematike.  Zo strany 

pani Ing. Svetlany Pavlovičovej, MBA prišla požiadavka, aby škola zabezpečovala pre všetkých žiakov 



a personál toaletné papiere a mydlá vo WC na jednotlivých poschodiach. Pán riaditeľ ubezpečil 

prítomných, že nájde v rozpočte finančné zdroje. Padla aj pochvala za udržiavanie vonkajších 

priestorov školy a školského dvora. 

K bodu 7 

Uznesenia zo zasadnutia rady školy:  

Rada školy berie na vedomie:  

Vyhodnotenie zápisu žiakov do 1. ročníka v školskom roku 2023/2024.  

Návrh pedagogicko-organizačného a materiálneho zabezpečenia školy v školskom roku 2023/2024.  

Rada školy ukladá:  

Zabezpečiť finančné zdroje na hygienické prostriedky. 

K bodu 8 

V závere riaditeľ školy Ľubomír Bodnár pozval prítomných na slávnostné ukončenie školského 

roka 2022/2023. Pani predsedníčka Mgr. Martina Bryndzová poďakovala prítomným za účasť               a 

ukončila zasadnutie.  

 

V Prešove 27. 06. 2023 

Zapísala: Mgr. Adriana Tomičová (zapisovateľka)                    ...............................................  

Overila: Mgr. Martina Bryndzová (predsedníčka rady školy) ............................................... 


